

ALKHEMIST

OXYGENEO FACIAL

Please follow these pre and post-treatment instructions to get the most out of your OxyGeneo Facial at ALKHEMIST.

BEFORE

Avoid active ingredients like AHAs, BHAs and retinoids for 48 hours prior to your treatment / Limit sun exposure, tanning beds and self tanners for 48 hours prior / Avoid neuromodulators and fillers for at least 2 weeks prior.

AFTER

Drink lots of water to keep skin cells hydrated / Avoid applying makeup for the 12 hours following the treatment / Avoid exposure to direct sunlight and heat, like hot showers, spas and saunas for 48 hours / Avoid exfoliation and active ingredients for 48 hours / Avoid intensive exercise the same day / Avoid waxing or laser hair removal for 48 hours.

AVANT

Éviter les ingrédients actifs tels que les AHA, les BHA et les rétinoïdes pendant 48 heures avant le traitement / Limiter l'exposition au soleil, les lits de bronzage et les autobronzants pendant 48 heures avant le traitement / Éviter les neuromodulateurs et les produits de comblement au moins 2 semaines avant le traitement.

APRÈS

Boire beaucoup d'eau pour maintenir l'hydratation des cellules de la peau et poursuivre le traitement / Éviter de vous maquiller pendant les 12 heures qui suivent le traitement / Éviter l'exposition directe au soleil et à la chaleur, comme les douches chaudes, les spas et les saunas pendant 48 heures / ...

APRÈS

... Éviter l'exfoliation et les ingrédients actifs pendant 48 heures / Éviter les exercices physiques intenses le jour même / Éviter l'épilation à la cire ou au laser pendant 48 heures.